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Schriftelijke vragen art.44 RvO 
Overlast eikenprocessierups 
 
 
De CDA-fractie is de afgelopen periode diverse keren aangesproken door inwoners uit de 
Gemeente Dalfsen over de groeiende overlast van de eikenprocessierups en de gevolgen 
voor de volksgezondheid. Het raakt vooral de kwetsbare groepen zoals bv kinderen. 
De kranten staan er vol van het is een landelijk probleem. 
 
Op de site van de Gemeente Dalfsen wordt duidelijk aangegeven dat er in het buitengebied 
geen actie wordt ondernomen, met uitzondering van uit- en inritten en doorgaande 
fietsroutes.   
 
De CDA-fractie heeft dan ook de volgende vragen aan het college van B&W van de 
Gemeente Dalfsen: 
 

1. Is het mogelijk om de nesten boven drukke (recreatieve) wandel en fietsroutes wel 
weg te zuigen cq te bestrijden. 

2. Wat wordt gedaan met Meldingen Leefomgeving, waarin verzocht wordt om 
bestrijding op een bepaalde route? 

3. Wordt erover nagedacht om de eikenprocessierups te bestrijden door bv Entonem? 
 
De CDA fractie vind het belangrijk dat mensen buiten bewegen. Dit moet niet 
belemmerd worden door gezondheidsrisico’s als gevolg van deze rups.  
 
De CDA-fractie ziet graag uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Betsy Ramerman 
Fractievoorzitter 

 

  
  
 

 


